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Protokół Nr VIII/34/2021 

z XXXIV sesji Rady Gminy w Rakszawie 

z dnia 18 października 2021 r. 

 

Sala OSP w Rakszawie. 

Obecni według załączonej listy obecności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marcin Bardjan, powitał wszystkich 

zebranych, po czym stwierdził, że w sesji bierze udział 13 radnych, co stanowi quorum i Rada 

może podejmować wiążące uchwały. Pan Przewodniczący powiedział, iż radni otrzymali 

proponowany porządek zapytał, czy ktoś chce wprowadzić zmiany do porządku obrad,                            

w związku z tym, że nikt nie zaproponował zmian poddał pod głosowanie zaproponowany 

porządek obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Zatwierdzony porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie 

między sesjami 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Gminy 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju                                    

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2025 

Zakładu Usług Komunalnych Energokom sp. z o.o. w Rakszawie”    

8. Podjęcie uchwały w sprawie użytku ekologicznego   

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/275/21 Rady Gminy 

Rakszawa z dnia 18 października 2021 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów   

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości  

11. Ustalenie stawek podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od środków 

transportowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVII/266/18 Rady Gminy Rakszawa 

z dnia 23 sierpnia 2018 r. w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Rakszawa   

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z terenu 

urządzonego znajdującego się na działkach nr 5898 oraz 5899 położonych w msc. 

Rakszawa, znajdującego się w obrębie budynków użyteczności publicznej     

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/153/20 Rady Gminy Rakszawa                      

z dnia 15 lipca 2020 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z parkingów 

niestrzeżonych zlokalizowanych na terenie Gminy Rakszawa     

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców 

usług zbiorowego odprowadzania ścieków w okresie od 1 października 2021 r. do 31 

grudnia 2021 r. z terenu Gminy Rakszawa   

16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 

2021     

17. Wnioski i zapytania radnych 
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18. Sprawy różne 

19. Zakończenie obrad 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzeciego porządku obrad                         

tj. przyjęcia protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy, zapytał, czy radni mają uwagi do tego 

protokołu, w związku z tym, że radni nie zgłosili uwag poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0  

Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt czwarty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzeciego porządku obrad  

tj. informacji Przewodniczącego Rady Gminy z działań podejmowanych w okresie między 

sesjami. Pan Przewodniczący powiedział, iż w minionym okresie wraz z Panem Wójtem 

uczestniczył w obchodach z okazji 11 Listopada, również apelu, jaki z tej okazji odbył się pod 

Strażnicą OSP, ponadto uczestniczył w otwarciu nowej hali sportowej przy Szkole 

Podstawowej Nr 2, brał udział w objeździe działek Komisji Gospodarczej, a także                                     

w dzisiejszym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy. Pan Przewodniczący był w stałym 

kontakcie z Panem Wójtem odnośnie prowadzonych inwestycji, był w kontakcie z dyrektorami 

szkół, jak również przygotowywał dzisiejszą sesję.  Przewodniczący Rady Gminy uznał punkt 

czwarty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 5  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piątego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Wójt powiedział, iż w okresie od ostatniej sesji Wójt w ramach dyżuru, a także poza 

dyżurem odbył około 130 spotkań z mieszkańcami, ponadto odbyło się kilkanaście spotkań                   

z mieszkańcami w terenie, w wielu przypadkach Wójt odpowiada telefonicznie mieszkańcom 

zapisanym na rozmowę, gdy jest wpisany temat spotkania, w 90% przypadków rozmowa 

telefoniczna jest satysfakcjonująca, gdyż głównie tym mieszkańcom chodzi o uzyskanie 

porady. Jeżeli chodzi o inną działalność, to przynajmniej jedna, dwie inwestycje każdego dnia 

są wizytowane, Wójt bierze udział w naradach budowy, w rozmowach z projektantami,                          

w odbiorach technicznych, w kontrolach wykonywania inwestycji, odbyło się kilkanaście 

narad. Pan Wójt powiedział, iż dyrektorzy szkół, Kierownik GOPS, Dyrektor ZEASiP, Prezes 

Energokomu bardzo aktywnie uczestniczą w życiu Gminy, w naradach związanych z budżetem, 

czy licznych konsultacjach telefonicznych, włączają się też aktywnie w pozyskiwanie środków 

zewnętrznych, aktywnie uczestniczą w reformach przynoszących oszczędności albo zyski 

związane z gospodarowaniem budżetem. Wójt zajmował się także zakończeniem kwestii 

związanej z uzyskaniem dofinansowania z tzw. Polskiego Ładu, jest to kwota 7.473.892,00 zł, 

zakończone zostały także kwestie związane z pozyskaniem dodatkowych środków na 

rozbudowę sieci kanalizacyjnych w kwocie 900.000,00 zł. Wójt bierze udział w rozmowach 

dotyczących pozyskania dodatkowych środków kredytowych oraz innych środków 

pomocowych dla Spółki w wysokości 5.000.000,00 zł, a także w rozmowach dotyczących 

rozbudowy sieci energetycznej na terenie naszej Gminy, zarówno z przedsiębiorcami, jak                          

i z głównym dystrybutorem energii, czyli z PGE, jeżeli te inwestycje uda się doprowadzić do 
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końca będą wynosiły 25.000.000,00 – 30.000.000,00 zł. Pan Wójt podsumowując 3 lata obecnej 

kadencji powiedział, iż po tych 3 latach kwota inwestycji przekroczyła 20.000.000,00 zł, dla 

porównania trzy lata poprzedniej kadencji, to 7.900.000,00 zł. Kwota już planowana na dzień 

dzisiejszy przekracza 10.000.000,00 zł, czyli w ciągu 4 lat będzie 30.000.000,00 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym uznał punkt piąty porządku 

obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 6  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. sprawozdania Wójta Gminy z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Pan Wójt powiedział, iż wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji są realizowane, poprosił 

o rozważenie zmiany Statutu i przesunięcie tego tematu do punktu sprawozdanie Wójta z 

działalności międzysesyjnej, jest to trochę sztuczny punkt. uchwały są wykonywane. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował Panu Wójtowi, po czym uznał punkt szósty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szóstego porządku obrad 

tj. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021-2025 Zakładu Usług Komunalnych 

Energokom sp. z o.o. w Rakszawie”. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały 

poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż jest to wieloletni plan rozwoju, złożony przez Spółkę Komunalną,                      

z uwagi na wniosek Pana Wójta, ma Mu to umożliwić pozyskanie jak największych środków 

finansowych, zewnętrznych, związanych z rozbudową sieci kanalizacyjnych i wodociągowych 

w latach następnych, a potrzeby są bardzo duże.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lata 2021-2025 Zakładu Usług Komunalnych Energokom sp. z o.o.                           

w Rakszawie”. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/279/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 

2021-2025 Zakładu Usług Komunalnych Energokom sp. z o.o. w Rakszawie”, odczytał jej 

treść, po czym uznał punkt siódmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 8   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu ósmego porządku obrad                               

tj. podjęcia uchwały w sprawie użytku ekologicznego. Pan Przewodniczący o przybliżenie 

projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 
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Pan Wójt powiedział, iż w związku z wnioskiem Nadleśnictwa, na terenie którym zarządzają 

zostaną zmienione granice użytku ekologicznego, nie wpłynie to na jakość życia mieszkańców, 

a na zabezpieczenie użytku prawnie chronionego.   

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

użytku ekologicznego. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/280/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie użytku ekologicznego, 

odczytał jej treść, po czym uznał punkt ósmy porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziewiątego porządku obrad                     

tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/275/21 Rady Gminy Rakszawa                 

z dnia 18 października 2021 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania odpadów. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały 

poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż na wniosek radnych dokonuje się zmiany w regulaminie, zmiana daje 

możliwość przywiezienia odpadów do punktu selektywnej zbiórki odpadów również w sobotę. 

Zapis w uchwale będzie brzmiał: „Odpady będą przyjmowane od poniedziałku do piątku                         

w godzinach od 07.00 do 15.00 oraz w pierwszą sobotę miesiąca w godzinach od 9.00 do 13.00. 

W przypadku gdy pierwsza sobota miesiąca jest dniem ustawowo wolnym od pracy, odpady 

będą przyjmowane w kolejną najbliższą sobotę”. Pan Wójt powiedział, iż po zatwierdzeniu tej 

uchwały, kiedy będą już wiadome daty, taka informacja będzie rozpowszechniona przez stronę 

internetową Gminy, FB i inne nośniki.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXIV/275/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 18 października 2021 r. w 

sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/281/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIV/275/21 Rady Gminy Rakszawa z dnia 18 października 2021 r. w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów, odczytał jej treść, 

po czym uznał punkt dziewiąty porządku obrad za wyczerpany. 
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Ad. 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dziesiątego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Pan 

Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż jak co roku określane są stawki podatku od nieruchomości, przez 

ostatnich kilka lat stawki te nie były podnoszone, a wręcz jedna ze stawek była obniżona.                            

Z uwagi na wysoką inflację podejmowana jest uchwała związana z podniesieniem stawek 

podatkowych o % zbliżony do inflacji, nie są to znaczące podwyżki, jest to podwyżka typowo 

inflacyjna, porządkująca, daleko jeszcze do stawek maksymalnych, Gmina jeżeli chodzi                       

o stawki utrzymuje się na poziomie średnim w stosunku do innych gmin, przez wiele lat Gmina 

była jedną z najniższymi dochodami z tego tytułu w województwie, jeżeli chodzi o podatek od 

gruntów, to stawki przedstawiają się następująco: 
a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, bez względu na sposób 

zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,87 zł od 1 m2 
 powierzchni.  

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi płynącymi 

jezior i zbiorników sztucznych – 5,17 zł od 1 ha powierzchni.  

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,40 zł od 1 m2
 powierzchni.  

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa w ustawie z dnia                       

9 października 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. z 2021 r. poz. 485.), i położonych na terenach, 

dla których miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje przeznaczenie 

pod zabudowę mieszkaniową, usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym 

obejmującym wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu                 

w odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie zakończono budowy 

zgodnie z przepisami prawa budowlanego – 3,40 zł od 1 m2
 powierzchni.  

Pan Wójt przedstawił stawki podatku od budynków lub ich części, które przedstawiają się 

następująco:  
a) mieszkalnych - 0,72 zł od 1 m2

 powierzchni użytkowej.  

b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych 

lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej - 22,60 zł od 1 m2
 

powierzchni użytkowej.  

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym - 12,04 zł od 1 m2
 powierzchni użytkowej.  

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności 

leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń – 5,06 zł od 1 m2
 

powierzchni użytkowej.  

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 

publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 5,00 zł od 1 m2
 powierzchni 

użytkowej. 

Wszystkie zmiany będą opublikowane i podane do publicznej wiadomości. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/282/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie określenia wysokości stawek 
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podatku od nieruchomości, odczytał jej treść, po czym uznał punkt dziesiąty porządku obrad za 

wyczerpany. 

 

Ad. 11 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu jedenastego porządku obrad 

tj. ustalenie stawek podatku rolnego, podatku leśnego oraz podatku od środków 

transportowych. Pan Przewodniczący o przybliżenie tego tematu poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż podstawa ustalenia podatku rolnego i leśnego oparta jest na danych 

statystycznych, przyjętych przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, tu nie będą 

wprowadzane żadne zmiany, przyjęte zostaną stawki, jeżeli chodzi o podstawę podatku 

rolnego, to 61,48 zł za 1q żyta, jeżeli chodzi o podstawę podatku leśnego to 212,26 zł za 1m3 

drewna. Rada Gminy nie będzie podejmowała uchwał o zmianie stawek. Jeżeli chodzi o stawki 

podatku od środków transportowych, to nie ulegają one zmianie. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie omawianych stawek. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż temat ten był omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych, radni zaaprobowali propozycję pozostawienia ceny 

żyta będącej podstawą obliczenia podatku rolnego na poziomie ogłoszonym przez Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż w tym punkcie odbędą się trzy głosowania, po 

czym poprosił o uruchomienie głosowania w sprawie utrzymania średniej ceny skupu żyta, 

będącej podstawą naliczenia podatku rolnego, na poziomie ogłoszonym przez Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż wszyscy radni są za utrzymaniem średniej ceny 

skupu żyta, będącej podstawą naliczenia podatku rolnego, na poziomie ogłoszonym przez 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, po czym przeszedł do kwestii dotyczącej podatku 

leśnego. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż temat ten również był omawiany na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji stałych, radni zaaprobowali propozycję 

pozostawienia ceny drewna będącej podstawą obliczenia podatku leśnego na poziomie 

ogłoszonym przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o uruchomienie głosowania w sprawie utrzymania 

średniej ceny sprzedaży drewna, będącej podstawą naliczenia podatku leśnego, na poziomie 

ogłoszonym przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż wszyscy radni są za utrzymaniem średniej ceny 

sprzedaży drewna będącej podstawą obliczenia podatku leśnego na poziomie ogłoszonym przez 

Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, po czym przeszedł do kwestii dotyczącej podatku 

od środków transportowych. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż także ten temat był omawiany na 

dzisiejszym wspólnym posiedzeniu komisji stałych, radni zaakceptowali stawki podatku od 

środków transportowych. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o uruchomienie głosowania w sprawie utrzymania 

stawek podatku od środków transportowych na dotychczasowym poziomie. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 
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„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż wszyscy radni są za utrzymaniem stawek podatku 

od środków transportowych na dotychczasowym poziomie, po czym uznał punkt jedenasty 

porządku obrad za wyczerpany.  

 

Ad. 12 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu dwunastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LVII/266/18 Rady Gminy Rakszawa z dnia 

23 sierpnia 2018 r. w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej 

uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż ta uchwała przyjmuje ilość zezwoleń, które aktualnie są 

wykorzystywane, przez podmioty prowadzące sprzedaż w/w artykułów, na dzień dzisiejszy nie 

ma żadnych oficjalnych nowych wniosków, dlatego też podejmowana jest uchwała ściśle 

związana z aktualnie wydanymi zezwoleniami. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany Uchwały Nr LVII/266/18 Rady Gminy Rakszawa z dnia 23 sierpnia 2018 r. w sprawie 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/283/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LVII/266/18 Rady Gminy Rakszawa z dnia 23 sierpnia 2018 r. w sprawie maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Rakszawa, odczytał jej treść, 

a następnie uznał punkt dwunasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 13 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu trzynastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z terenu urządzonego 

znajdującego się na działkach nr 5898 oraz 5899 położonych w msc. Rakszawa, znajdującego 

się w obrębie budynków użyteczności publicznej. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu 

tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż jest to teren przy budynku, którego właścicielem jest Gmina, a znajdują 

się tam Poczta i Bank, są tam problemy dotyczące parkowania, tereny parkingowe są zajęte 

przez osoby przez długi czas, jest tam teren przy skrzyżowaniu z drogą gminną, jest teren 

wyłączony słupkami, w związku z czym jest konieczność regulacji prawnych, związanych z 

parkowaniem na tamtym terenie, aby można było parkować tam maksymalnie 2 godziny 

przypadające po sobie, żeby mieszkańcy korzystający ze znajdujących się tam instytucji mogli 

z nich korzystać, znajdując tam miejsce do parkowania. Pan Wójt wyraziła nadzieję, że 

Regulamin zostanie przyjęty i zatwierdzony zarówno przez Radę, jak i przez Wojewodę.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu korzystania z terenu urządzonego znajdującego się na działkach nr 

5898 oraz 5899 położonych w msc. Rakszawa, znajdującego się w obrębie budynków 

użyteczności publicznej”. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/284/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

korzystania z terenu urządzonego znajdującego się na działkach nr 5898 oraz 5899 położonych 

w msc. Rakszawa, znajdującego się w obrębie budynków użyteczności publicznej, odczytał jej 

treść, a następnie uznał punkt trzynasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 14 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu czternastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/153/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 

15 lipca 2020 r. w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z parkingów niestrzeżonych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej 

uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż mieszkańcy zgłaszali problem braku możliwości zaparkowania na 

parkingu znajdującym się naprzeciwko Szkoły Podstawowej Nr 1, głównie podczas 

przywożenia dzieci do szkoły, temat ten był parokrotnie omawiany, wprowadzony był 

Regulamin, w którym jest zapisane, że w pierwszych dwóch rzędach może odbywać się 

parkowanie do 2 godzin, powyżej jest to zakazane, pozostała część parkingu jest dostępna, 

tablica informacyjna była, natomiast z przestrzeganiem Regulaminu było różnie. Pan Wójt 

podziękował Pani Prezes Van Pur, rozmowy z Nią przyniosły rezultat, osobiście zaangażowała 

się w rozwiązanie problemu i jak widać przyniosło to efekt, miejsca parkingowe są puste, nie 

zajęte przez pracowników, nie tylko tej firmy, ale i innych. Żeby utrzymać tę sytuację 

wprowadzana jest zasada, że zarządca parkingu, w stosunku do użytkownika parkingu 

naruszającego dozwolony czas postoju, jak i zasady korzystania z parkingu może zastosować 

opłatę parkingową wynoszącą 150,00 zł za każdą udokumentowaną godzinę postoju. Pan Wójt 

powiedział, żeby każdy kierujący, który z premedytacją narusza zasady korzystania z 

pierwszych dwóch rzędów parkingu, przeznaczonych głównie dla rodziców przywożących 

dzieci do szkoły, będzie ponosił koszty niewłaściwego parkowania z możliwością odholowania 

i zgłoszenia tej kwestii do właściwych organów, żeby każdy miał tego świadomość. Regulamin 

i informacja będą podane do publicznej wiadomości. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

zmiany uchwały nr XIX/153/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 15 lipca 2020 r. w sprawie 

wprowadzenia Regulaminu korzystania z parkingów niestrzeżonych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  
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„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/285/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie zmiany uchwały nr 

XIX/153/20 Rady Gminy Rakszawa z dnia 15 lipca 2020 r. w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu korzystania z parkingów niestrzeżonych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Rakszawa, odczytał jej treść, a następnie uznał punkt czternasty porządku obrad za wyczerpany 

 

Ad. 15 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu piętnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców 

usług zbiorowego odprowadzania ścieków w okresie od 1 października 2021 r. do 31 grudnia 

2021 r. z terenu Gminy Rakszawa. Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały 

poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż po raz kolejny ustalana jest dopłata do ścieków, jest to pomoc dla 

mieszkańców, dopłata jest w kwocie 3,24 zł do 1 m3 ścieków, dopłata będzie stosowana do 

końca bieżącego roku, kolejna może być robiona przy budżecie roku następnego, jest to kwestia 

dyskusyjna, na chwilę obecną dopłata jest utrzymywana, mimo tego, że w budżecie są to spore 

środki, rocznie przekraczające 500.000,00 zł, dla porównania Pan Wójt powiedział, iż dochód 

podatkowy z niektórych całych miejscowości gminnych jest dwa razy mniejszy.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni 

nie zabrali głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 

ustalenia dopłaty dla pierwszej grupy taryfowej odbiorców usług zbiorowego odprowadzania 

ścieków w okresie od 1 października 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. z terenu Gminy Rakszawa. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/286/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia dopłaty dla pierwszej 

grupy taryfowej odbiorców usług zbiorowego odprowadzania ścieków w okresie od                                 

1 października 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. z terenu Gminy Rakszawa, odczytał jej treść,                      

a następnie uznał punkt piętnasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 16 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu szesnastego porządku obrad 

tj. podjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2021. 

Pan Przewodniczący o przybliżenie projektu tej uchwały poprosił Pana Wójta. 

Pan Wójt powiedział, iż mimo że jest koniec listopada, zbliża się koniec roku, to w dniu 

dzisiejszym do budżetu wprowadza się środki zewnętrzne w wysokości 1.735.800,00 zł,                         

w dochodach bieżących są to subwencje w wysokości 835.800,00 zł, a w dochodach 

majątkowych 900.000,00 zł pozyskanych w ramach programów dotyczących rozbudowy sieci 

kanalizacyjnych, z założenia większość tych środków będzie wykorzystywana w roku 

następnym, środki są z zastrzeżeniem wykorzystania ich w latach 2021 – 2023, na pewno będą 

wprowadzane w ramach korekty do projektu budżetu na 2022 rok, bądź też w ramach zmiany 

już uchwalonego budżetu, ta kwestia będzie jeszcze rozważona. Pan Wójt powiedział, iż 

jeszcze w tym roku wprowadzona do budżetu będzie zmiana dotycząca wprowadzenia środków 

m. in. 50.000,00 zł na drogę gminną Rakszawa ZSTG – Wołochy, dodał iż była to chyba jedna 



10 
 

z najgorszych dróg, jakie przyszło Mu nadzorować jeśli chodzi o przebudowę, gdyż po zdjęciu 

asfaltu okazało się, że praktycznie nie było tam żadnej podbudowy, grunt był rozmoczony, 

trzeba było przerobić przepusty, rowy, trzeba było przerobić sieć kanalizacyjną i wodociągową, 

praktycznie cała droga była do wykonania od nowa, a została wykonana w takiej technologii, 

że przez 15 lat nikt się nie powinien nią martwić. Prace prowadzone były dość szybko, gdyż 

teren trzeba było osuszyć i nie można było doprowadzić do ponownych namoknięć. Pan Wójt 

powiedział iż w dniu dzisiejszym tą zmianą do budżetu przebudowa sieci kanalizacji sanitarnej, 

wodociągowej i deszczowej w miejscowości Rakszawa ZSTG zostaje zasilona kwotą 

230.000,00 zł, tam oprócz ogromnych prac związanych z przebudową sieci kanalizacyjnej, 

wodociągowej, deszczowej i ciepłowniczej doszła również przebudowa sieci energetycznej,                  

a kończy się to całościową przebudową terenu, dojazdów i parkingów, prace prowadzone              

w tym roku na terenie ZSTG przewyższają kosztem wszystkie inne prace prowadzone w ciągu 

ostatnich 20 lat, oprócz hali sportowej.  

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w temacie tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, iż projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu, opinia jest pozytywna. 

Pani M. Janas – Piwińska poprosiła o minutę przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę, celem wprowadzenia poprawki redakcyjnej.  

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady po przerwie, powiedział iż została wprowadzona 

mała korekta, po czym zapytał, czy radni chcą zabrać głos, w związku z tym, że radni nie zabrali 

głosu zamknął dyskusję, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2021. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, którzy głosowali 

„za” – 13  

„przeciw” – 0  

„wstrzymało się” – 0 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, iż  podjęta uchwała będzie miała Nr XXXV/287/21 

Rady Gminy Rakszawa z dnia 26 listopada 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian                        

w budżecie Gminy Rakszawa na rok 2021, odczytał jej treść, a następnie uznał punkt szesnasty 

porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 17 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu siedemnastego porządku obrad 

tj. wnioski i zapytania radnych, Pan Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie, z związku z tym, że radni nie zabrali głosu uznał punkt siedemnasty porządku obrad 

za wyczerpany. 

 

Ad. 18 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do realizacji punktu osiemnastego porządku obrad 

tj. sprawy różne. 

Pan J. Panek zasugerował, aby wszyscy zapoznali się z nowymi tablicami, które zostały 

zamontowane, a mówią o tym, że w danym miejscu jest przystanek autobusowy, czyli jest tam 

zakaz parkowania. Pan sołtys powiedział, iż dzisiejsza sesja jest bardzo ważna, dlatego też 

uważnie się jej przysłuchiwał, podejmowane były stawki podatkowe oraz dopłaty do ścieków, 

wszystkie uchwały zostały podjęte w sposób wyważony, a uchwalenie dopłaty jest ogromnym 

prezentem dla mieszkańców, za co dziękuje zarówno Radzie Gminy, jak i Panu Wójtowi. Pan 

J. Panek powiedział, iż w ostatnim czasie czytał w założeniach rządowych, że planowane jest 

uruchomienie 250 placówek policyjnych, na terenie całego kraju, taka placówka jest bardzo 

potrzebna w naszej Gminie, były prowadzone wstępne dyskusje na temat straży gminnej, 

zasugerował aby radni zastanowili się nad tym, co można zrobić w tym temacie, aby przybliżyć 
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powstanie takiej placówki na terenie naszej Gminy, może trzeba wyjść z inicjatywą, dodał iż 

może ta sprawa zostanie rozwiązana tak, jak udało się rozwiązać problem śmieci na cmentarzu. 

Jako sołtys podziękował Panu Wójtowi i Radzie Gminy za właściwe podejście do tematu                     

i rozwiązanie trudnej sprawy dotyczącej śmieci na cmentarzu.  

Pan B. Kłosowski nawiązując do poprzedniej sesji powiedział, iż pady wówczas jakby zarzuty, 

że mieszkańcy sami przekształcali sobie drogi, zapytał Pana Wójta, czy można sprawdzić, jak 

się to wówczas odbywało, czy mieszkańcy sami pisali wnioski, w tej chwili jest to kwestia 

sporna i dobrze by było to mieszkańcom wyjaśnić. Pan radny odnośnie cmentarze w Rakszawie 

Górnej powiedział, iż kiedyś z drogi gminnej był wydzielony jakiś odcinek i był przekształcony 

na cmentarz, w tej chwili ta droga „nie ma ciągu”, był pomysł z rady sołeckiej, żeby zrobić tam 

drogę wokół, co w tej chwili prawdopodobnie jest nierealne, gdyż tego co sprawdzał są tam 

także działki leśne, droga która jest na mapie, względem tej, która jest uczęszczana jest 

przesunięta 50 – 70m. Pan B. Kłosowski powiedział, iż na początku myślał, że droga jest na 

cmentarzu, ale teraz okazuje się, że to cmentarz jest na drodze. Pan radny powiedział, iż 

chciałby się podzielić pewną refleksją, gdyż w ostatnim czasie potrzebował wybrać 

zaświadczenie zarówno z Urzędu Gminy Rakszawa, jak i z Urzędu Gminy Żołynia, w naszym 

Urzędzie załatwił to bardzo szybko, bez problemu, zeszło być może 10 minut i zaświadczenie 

było wydane, w Rakszawie po wejściu do Urzędu jest przestrzeń, jest sala, jest pracownik, który 

prosi tego urzędnika, który w danej chwili jest potrzebny i sprawa jest załatwiana, natomiast            

w Gminie Żołynia jest 2 – 3m2, później jest zastawiona tablica, nie ma nikogo, kogo można by 

było poprosić o pomoc, po chwili rozglądania się da się zauważyć kartkę z numerami telefonów 

do poszczególnych biur, trzeba mieć telefon i trzeba samemu się domyślić, do którego biura 

trzeba zadzwonić, Pan radny to zrobił, po czym, po około 15 – 20 minutach nikt nie przyszedł, 

mimo iż pracownik obiecał, że przyjdzie, w związku z tym, że miał inne umówione spotkanie 

zrezygnował i pojechał. W poniedziałek po pracy Pan B. Kłosowski ponownie udał się do 

Urzędu do Żołyni, wówczas przyszedł urzędnik, przyjął wniosek, doszło do opłaty za 

zaświadczenie, w naszym Urzędzie można to zrobić szybko kartą, tam urzędnik wysyła do 

Banku lub na Pocztę, a że było już po 15.00 obie instytucje w Rynku były nieczynne, szybko 

trzeba było się udać do centrali Banku, czynnej do 15.30, dzięki czemu udało się sprawę 

załatwić. Pan radny powiedział, iż w tym miejscu organizację w naszym Urzędzie trzeba 

pochwalić.  

Przewodniczący Rady Gminy poparł słowa Pana B. Kłosowski, powiedział iż ilekroć jest            

w Urzędzie Gminy widzi jak sprawnie są obsługiwane przychodzące osoby. 

Pan B. Kłosowski powiedział, iż oczekując na urzędnika rozglądał się za informacją dotyczącą 

tego, kiedy Wójt przyjmuje interesantów, o której była mowa w skardze, a było tam 

nadmienione, że wszystkie ościenne gminy mają taką informację wywieszoną, w Urzędzie 

Gminy Żołynia takiej informacji nie zauważył, może jest gdzieś na piętrach, ale tam zwykły 

mieszkaniec nie ma dostępu.  

Pan Wójt podziękował za miłe słowa dotyczące funkcjonowania Urzędu, dobrze że ktoś to 

widzi, dodał że pewne rzeczy będą jeszcze poprawiane, niemniej jednak Rakszawa jest jedną  

z najszybszych Gmin w Polsce, jeżeli chodzi o wydawanie decyzji o warunkach zabudowy, 

średnia 31 dni. Jeżeli chodzi o przekształcanie dróg, w większości były one przekształcone na 

skutek pierwszej modernizacji, w sumie na wniosek mieszkańca, można wybiórczo sprawdzić 

20 – 30 takich nieruchomości, na podstawie kart podatkowych, bo tam będzie kto złożył 

wniosek, na jakiej podstawie to zostało zmienione, na następną sesję taka informacja będzie 

przygotowana. Pan Wójt powiedział, iż osobiście sprawdzał sytuację kilku mieszkańców, 

którzy mieli problemy z dojazdem, informował ich że sami jako właściciele nieruchomości 

zawnioskowali, żeby te grunty zmienić i teraz są problemy z dojazdem, dodał iż nie zarzucał 

mieszkańcom złej woli, bardziej chodziło Mu o to, że nie byli w Urzędzie poinstruowani, że to 

może im przynieść szkody, zostali poinformowani tylko o tym, że nie będą płacić podatków, 

nie zostali zaś poinformowani, jakie konsekwencje będą ponosili w przyszłości. Pan Wójt 

powiedział, iż przejmując niektóre drogi chciałby ten temat odwrócić, regulacje dróg mają 
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głównie na celu to, aby mieszkańcy uzyskali prawne dojazdy do swoich nieruchomości. Jeżeli 

chodzi o przyjmowanie stron, to ograniczenia wejść do Urzędu muszą być, nasz Urząd jest            

w dobrej sytuacji, gdyż ma duże pomieszczenie, przygotowanych jest co najmniej 6 stanowisk, 

pracownik jest cały czas do dyspozycji, widać go, gdyż drzwi są przeszklone. Pan Wójt 

powiedział, iż dzięki temu, że są takie ograniczenia już kilkunastokrotnie uniknęliśmy 

zamknięcia całego Urzędu, gdyż osoby zarażone pojawiały się i pracownicy mieli z nimi 

kontakt, a trudno uniknąć kontaktu między pracownikami w tak małym Urzędzie. W tej chwili 

zasady kwarantanny są takie, że osoby zaszczepione nie muszą odbywać kwarantanny, 

niemniej jednak pracodawca nie ma prawa kontrolować kto jest zaszczepiony, a tym bardziej 

nie ma prawa nikogo zmuszać do szczepienia. Wobec Gminy padały zarzuty zmuszania do 

szczepień, nie jest to prawdą, gdyż te działania wynikały z odgórnych zarządzeń Wojewody.  

Pan B. Kłosowski powiedział, iż Jego wypowiedź nie była skargą na działalność Wójta Gminy 

Żołynia. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował grupie Pań sprzątających w ZSTG, tam gdzie teraz 

mieści się Szkoła Podstawowa Nr 1, za wkład pracy jaki wniosły w momencie, kiedy trwał tam 

remont, była to bardzo ciężka praca, za ci im dziękuje. 

Pan Wójt odpowiadając na pytanie mieszkańców Rakszawy, dlaczego nie uczestniczył                

w obchodach 11 Listopada, był tylko na apelu na cmentarzu, powiedział iż był obecny na tych 

obchodach w Kościele Parafialnym, może nie został zauważony, nie widać Go na zdjęciach, 

gdyż nie było nikogo z Urzędu Gminy, kto robiłby zdjęcia, ale są świadkowie, Pan 

Przewodniczący siedział obok Pana Wójta, dodał że uczestniczył w obchodach od początku do 

końca. 

Przewodniczący Rady Gminy potwierdził sowa Pana Wójta, po czym zapytał, czy ktoś chce 

jeszcze zabrać głos w tym punkcie, w związku z tym, że nikt nie zabrał głosu uznał punkt 

osiemnasty porządku obrad za wyczerpany. 

 

Ad. 19 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XXXV sesję Rady Gminy. Obrady trwały od godz. 1008 do godz. 1118.   

 

 

Protokołowała: Teresa Nowicka   
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